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Temačne ulice mamijo
tatove

Ker v zadnjem času nara-
šča število kaznivih dejanj v
krajevni skupnosti Ledina,
je delegacija v skupščini ob-
čine postavila tole delegat-
sko vprašanje: Nekatera ob-
močja krajevne skupnosti so
slabo razsvetljena. Vprašu-
jemo se, ali je morda to
vzrok za naraščanje števila
kaznivih dejanj na Ledini?

Za lansko leto je za krajev-
no skupnost Tabor že izdela-
na varnostna ocena, odgo-
varja na vprašanje Brane Li-
kar, komandir postaje mili-
ce občine Center. Iz analize
je razvidno, da je bilo največ
vlomov in tatvin iz avtomo-
bilov storjenih ponoči, in si-
cer na Ilirski ulici, Rozma-
novi ulici, Hrvatskem trgu,
na Petkovškovem nabrežju
in na parkirnem prostoru na
Taboru. Med vzroki za tatvi-
ne našteva komandir milice
tudi slabo razsvetljene ulice,
pa tudi nepazljivost ljudi, ki
v avtomobilih puščajo ra-

zlične vrednostne predmete
in denar.

Podrobnosti o kaznivih
dejanjih na področju krajev-
nih skupnosti Tabor in no-
voustanovljene Ledine bo
postaja milice kmalu poslala
v obravnavo obema krajev-
nima skupnostima. Zaen-
krat pa torej velja, da lahko
za zatiranje kaznivih dejanj
dejansko največ naredijo
krajani sami, s tem da pu-
ščajo v avtomobilih čim
manj vrednih in mamljivih
stvari.

Omeniti pa še velja, da
ljubljansko komunalno po-
djetje že končuje meritve
osvetljenosti ulic v mestu.
Za občino Center so meritve
že opravljene. Prav tako je
občinska komunalna skup-
nost za boljšo osvetljenost
ulic že pripravila tudi potre-
ben denar. Pričakovati je to-
rej, da bodo tudi v temačnih
ulicah kmalu zasvetile hove
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